
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr X/2015 

z X-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 18 sierpnia 2015 

r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 15:45. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego     - Józef Blank 

-  Zastępca Skarbnika Miasta                          - Wioletta Chętnicka 

-  Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia 

    Komunalnego                                              -  Damian Artuszewski 

- Adwokat                                                        - Tomasz Kwiatkowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego                    -  Dariusz Sobaszkiewicz  

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IX-tej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej  

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2015-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  

    2015 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

    Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego z przeznaczeniem na pokrycie  

    części kosztów konserwacji rzeki Groblica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

      Gminie Kurzętnik na organizację dożynek powiatowych.    
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11.Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem na okres do lat 10 w trybie  

      bezprzetargowym, lokalu użytkowego położonego w budynku przy ul. 3 Maja 2 w  

      Nowym Mieście Lubawskim, stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto  

      Lubawskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania, ustalenia jego numeru,     

      granic oraz siedziby obwodowej komisji wyborczej dla przeprowadzenia  

      głosowania  w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu   

      Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 25 października 2015 r.  

13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

14. Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia X-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.                                       

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego- 

Kazimierza Zgliczyńskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska przy 13 

głosach „za” i 1 wstrzymującym wybrała radnego –  Kazimierza Zgliczyńskiego na sekretarza 

obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad X- tej sesji Rady 

Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Protokół z IX-tej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny R. Bogucki nie zgłosił uwag do protokołu.   

Protokół z IX-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie (14 

„za”).                                                    
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Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Radna – L. Karczyńska 

Zapytała o usytuowanie przeznaczonej do sprzedaży działki przy ul. Jarzębowej. 

Burmistrz – J. Blank 

Wyjaśnił, że działka ta jest usytuowana za budynkiem Kasy Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego. 

Radny – K. Hoppe 

 Pismem z dnia 29.06.2015 r. został Pan  Burmistrz zobowiązany do włączenia do Gminnej 

Ewidencji Zabytków cmentarza żydowskiego przy skrzyżowaniu ul. 

Sienkiewicza/Działyńskich. Cmentarz ten był zlikwidowany w 1938 r. Obecnie na tym 

terenie bawią się dzieci, jest Miejska Biblioteka Publiczna i Uniwersytet III Wieku. 

Umieszczenie tej nekropolii w tym miejscu nie ma się w żaden sposób do sytuacji dzisiejszej. 

Jakie środki zamierzacie Państwo podjąć, aby zaradzić tej sytuacji, gdyż nekropolia wymaga 

szacunku i specjalnego traktowania. 

Burmistrz – J. Blank 

Został złożony nasz wniosek, aby wykreślić cmentarz z rejestru zabytków, ale nie uzyskał 

akceptacji Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, który uważa, że należy umieścić go w 

rejestrze, gdyż nie zostały przeprowadzone badania archeologiczne. Temat tak na dzień 

dzisiejszy został potraktowany. Wypłynął po kontroli Najwyższej Izby Kontroli w zakresie 

zabytków. To nie ogranicza nam dalszych działań. 

Radny – K. Hoppe 

Przyjęty został plan inwestycyjny Cittaslow, a nie wolno budować w odległości 50 m. od 

nekropolii. 

Burmistrz – J. Blank 

Zapis, o którym mówi Pan radny  dotyczy lokalizacji nowych cmentarzy. 

Radny – T. Zawacki 

Zapytał kto jest nabywcą działki przy ul. Narutowicza. 
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Burmistrz – J. Blank 

Dotyczy to działki pod pasiekę p. Mędrka. Była niewykorzystana w całości. Ta druga część  

może być wykorzystana dla poprawy zagospodarowania sąsiedniej działki lub pod 

budownictwo mieszkaniowe. Działka ta została podzielona i tam nic się nie dzieje. 

W wyniku  dyskusji sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni  wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radny – T. Zawacki 

- poinformowania na jakim etapie znajduje się przetarg na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej po b. Zespole Szkół Rolniczych, 

- wyrównania nawierzchni ulicy Wodnej z uwagi na bezpieczeństwo przechodniów. 

- spowodowania objęcia, przez Komendę Powiatową Policji, terenów przy ul. Piastowskiej 

patrolami pieszymi w godzinach wieczornych, 

- zakresu prowadzonego monitoringu na terenie miasta. 

Radna – L. Karczyńska 

- poinformowania o stanie wykonania mieszkań socjalnych w budynku przy ul. 

Grunwaldzkiej 10. 

 Radny – A. Nadolski 

- poinformowania czy w związku z koniecznością opuszczenia przez dzierżawców terenów 

pod garażami przy ul. Grunwaldzkiej istnieje możliwość zaproponowania dotychczasowym 

dzierżawcom tych terenów innej lokalizacji. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2015-2035. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr X/63/2015 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Z. Wilbrandt 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2015 rok. 



5 

 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr X/64/2015 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego z przeznaczeniem na pokrycie  części 

kosztów konserwacji rzeki Groblica. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr X/65/2015 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Gminie Kurzętnik na organizację dożynek powiatowych.    

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr X/66/2015 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w najem na okres do lat 10 w trybie bezprzetargowym, lokalu 

użytkowego położonego w budynku przy ul. 3 Maja 2 w Nowym Mieście Lubawskim, 

stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto  Lubawskie. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr X/67/2015 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania, ustalenia jego numeru,     

granic oraz siedziby obwodowej komisji wyborczej dla przeprowadzenia  głosowania  w 

wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu  Rzeczypospolitej Polskiej, 

zarządzonych na dzień 25 października 2015 r.  

Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr X/68/ 2015 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 
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Ad. pkt 13 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił  Burmistrz  Nowego Miasta Lubawskiego– J. 

Blank: 

- właścicielem budynku po Zespole Szkół Rolniczych jest Powiat Nowomiejski. Starostwu 

uda się sprzedać tę nieruchomość. Jest zainteresowany nabywca, 

-ul. Wodna znajduje się na liście rezerwowej. Chcemy poprawić jej stan z chwilą kiedy 

nastąpi rewitalizacja Rynku, 

- w jednym miejscu  gromadzi się młodzież, która zakłóca spokój. Jutro mamy spotkanie  i 

będziemy na ten temat mówić, 

- kwestię monitoringu chcemy rozwiązać, aby był kompatybilny z istniejącym systemem. 

Temat nie schodzi z porządku prac. Czy w tym roku uda nam się wykonać? Jest w trakcie 

realizacji, 

- jeśli chodzi o mieszkania socjalne to grube remonty zostały już wykonane, a trwają jeszcze  

prace wykończeniowe. Są w trakcie zasiedlenia . Komisja Mieszkaniowa opiniowała te 

sprawy. 3 osoby zostały zasiedlone. Uzyskujemy dodatkowe lokale. Przy ul. Piaskowej z 

zasobu mieszkaniowego będziemy wydzielać mniejsze lokale socjalne, 

- odnośnie terenów PKP z chwilą kiedy pojawi się temat zagospodarowania terenów przez 

właściciela będziemy podejmować temat. Na dzisiaj posiadamy kilka miejsc garażowych przy 

ul. Tysiąclecia oraz po prawej stronie za targowiskiem. Jeśli są zainteresowani to niech się 

zgłaszają.  

Ad. pkt 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady X-mej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

 Kazimierz Zgliczyński                                                                                                                             

                                                                                                                   Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

  

 

 

 


